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RG.0012.35.2018 

 

Protokół Nr 35/18 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 26 czerwca 2018 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1400 a zakończyła o 1435. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad, 

ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 

5. Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2018 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła i 

omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisja w toku dyskusji ustaliła następujące propozycje składników 

wynagrodzenia Wójta: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 4700 zł. 

 

2). Dodatek funkcyjny – 1900 zł. 

 

3). Dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 2640 zł. 

 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 940 zł. 

 

Razem wynagrodzenie Wójta – 10.180 zł. 

 

W głosowaniu projekt uchwały został w całości pozytywnie zaopiniowany – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska poinformowała o nowym projekcie uchwały, 

który będzie wprowadzony do porządku obrad na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Będzie to projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

położonych w Radomyślu nad Sanem stanowiących własność Agencji 

Nieruchomości Rolnych. 

 

Sekretarz GKRPA Elżbieta Krawiec poinformowała, że w związku ze zmianą 

przepisów koniecznie będzie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

gminy Radomyśl nad Sanem oraz uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 
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liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Radomyśl 

nad Sanem. Przedstawiła  wykaz sklepów na terenie gminy posiadające 

zezwolenia na sprzedaż alkoholu. 

Zwróciła się do Komisji o wydanie opinii w kwestii ilości tych zezwoleń. 

Komisja stanęła na stanowisku, że należy zwiększyć liczbę zezwoleń tj. z 57 do 

60. 

Radny Bogdan Oszust poinformował, że w Pniowie jest bocian, który 

próbuje zbudować  gniazdo na słupach energetycznych. Jednak nie jest  w stanie 

wybudować gniazda. Radny zapytał do kogo można by zwrócić się o pomoc w tej 

sprawie. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska powiedziała, że najlepiej w tej sprawie 

zwrócić się do posterunku energetycznego. 

 

Radna Lucyna Jurkiewicz powiedziała, że w punkcie rehabilitacyjnym w 

Radomyślu pracują 3 osoby. Jednak punkt jest czynny i można się zarejestrować 

tylko do godz. 15.00. Zapytała czy nie można wydłużyć pracy punktu  ze względu 

na osoby pracujące. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska odpowiedziała, że gmina nie ma 

wpływu na godziny pracy punktu. W tej sprawie należy zwrócić się do właściciela 

zakładu. 

 

Komisja zgłosiła wniosek o podjęcie działań w sprawie wycięcia uschniętej 

topoli rosnącej w Pniowie nieopodal cmentarza, ponieważ drzewo zagraża 

bezpieczeństwu.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

 

                    Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 


